
Varför valde du Dahlstiernska? 
Jag valde Dahlstiernska för att jag hade hört 
bra om skolan och lärarna. 

Vad var mest positivt med att gå på 
Dahlstiernska gymnasiet? 
Det positiva med Dahlstiernska var att man 
fick så bra samarbete med andra program, 
man lärde känna lärare fort.

Hej! Vad gör du nu för tiden?

Har du något särskilt minne från 
Dahlstiernska gymnasiet? 
Alla gemensamma aktiviteter man gjorde 
med andra program på skolan. 

Vad har du jobbat med sedan du slutade 
på gymnasiet? 
Som barnskötare på Lundens förskola. 

Hur har du använt din kunskap från 
gymnasietiden? 
Jag har haft användning av nästan alla 
ämnen jag pluggade i skolan. 

Vad har du för råd att de till de som ska 
välja gymnasieskola? 
Vill du gå i en skola som inte är så stor men 
ändå träffa nya människor och om du vill ha 
lärare som ser dig, då är Dahlstiernska rätt! 

Namn 
Jennifer Jonsson (24 år) 

Vilken utbildning gick du på Dahlstiernska? 
Barn- och fritidsprogrammet, pedagogisk 
inriktning 

När gick du ut? 
2016 

Vad gör du nu? 
Barnskötare på Lundens förskola


